
Rada Gminy I Miasta Koziegloi,vy 
42-350 K O Z I E G Ł o W y 

ur. Pl. Mooluszld 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.55.2023 

PROTOKÓŁ Nr LV/2023 

z pięćdziesiątej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 

w dniu 30 listopada 2023 r. w godzinach 15,00-17,50 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 451/L V/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 452/L V/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3.Nr 453/LV/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicmego transportu zbiorowego. 

4. Nr 454/LV/2023 w sprawie zasad udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

5. Nr 455/LV/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę 

obliczenia podatku rolnego. 

6. Nr 456/LV/2023 w sprnwie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2024. 

Podj9tc uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 6 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłmvy: 15 Radnych, Radnych obecnych na sesji: 14. 

Radny nieobecny: 

Pan Czesław Chwist. 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Pan Stanisław Grnitruk - Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Śląskiego 
- Pani Beata Kocik - Radna Sejmiku Województwa Śląskiego 
- Pan Krzysztof Sosnowski -Zastępca Dyrektora Oddziału Regionalnego KRUS 

w Częstochowie 
- sportowcy, którym wręczono nagrody: Oliwier Szot, Jak.Ltb Musialik 
- Bunnistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 
- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 
- Dyrektor M-G Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Uchwalony porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie .i~i prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegło-w-y na 2023 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej _jako podstawę 

obliczenia podatku rolnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządov.ymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2024. 

11. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
13. Interpe1acje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i infom1acje. 
15. Zakończenie obrad 55 Sesji. 

Porz,ądek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji, powitała przybyłych na se~ję zaproszonych gości : Pana Stanisława Gmitruka -
Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego, którego niezmiernie miło jest nam 
gościć, któremu wiele zawdzięczamy jako mieszkańcy Gminy i Miasta Koziegłowy, Panią Beatę 
Kocik - Radną Sejmiku Województwa Śląskiego, która jest również naszym sprzymierzeńcem, 
Pana Krzysztofa Sosnowskiego - Zastępcę Dyrektora Oddziału Regionalnego KRUS 
w Częstochowie, naszych sportowców Jakuba Musialika i Oliwiera Szota. Powitała Radnych, 
Pana Brumistrza, kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy 
i Miasta, Państwa Sołtysów, Przewodniczących zarządów Miasta KoziegłoVvy i dzielnic, oraz 
wszystkich zebranych. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym będą miały miejsce 
uroczyste akcenty, związane z wręczeniem Srebrnej Odznaki Honorowej „Za Zasługi dla 
Województwa Śląskiego" oraz z wręczeniem nagród dla naszych sportowców osiągających 
wysokie wyniki sportowe. Zanim jednak to nastąpiło udzieliła głosu Pani Dyrektor Ośrodka 
Promocji Kultury w Koziegłowach. 

Pani Renata Garleja wraz z pracownikami Ośrodka Kultury, wprowadzając klimat mikołajkowo
świąteczny, ,.vręczyła zebranym świąteczne upominki wykonane przez pracowników Ośrodka 
Kultury oraz złożyła życzenia na nadchodzące święta Bożego Narodzenia. 

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała za miły akcent i również złożyła życzenia. Następnie 
poprosiła o zabranie głosu Pana Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego. 

Pan Stanisław Gmitruk, w imieniu własnym, Radnej Sejmiku Pani Beaty Kocik oraz 
wszystkich Radnych Sejmiku Województwa Śląskiego pozdro~ił zebranych na tej sali oraz 
wszystkich mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Podkreślił, że samorządy na wszystkich 
szczeblach są suwerenne, nie ma żadnej zależności jak było to w przeszłości, gdy :funkcjonowały 
terenowe organy administracji państwowej. Sejmiki wojewódzkie, gminne jak i powiatowe 
są jednostkami niezależnymi działającymi we własnym zakresie, w granicach prawa. Na tym 
tle niezależność jest, ale niezbędna jest współpraca i taka współpraca przez wszystkie lata 
istnieje. Podziękował za dotychczasowe dobre relacje samorządu województwa śląskiego 

z samorządem Gminy i Miasta Koziegłowy. Myśli, że dalej tak będzie. Samorządy gminne, 
powiatowe i wojewódzkie są w okresie procedowania najważniejszego dokumentu, jakim jest 
budżet na rok przyszły i Wieloletnia Prognoza .Finansowa. Na poziomie województwa budżet 
jest mocno wypracowany oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2024 - 2035, 
są po obradach wszystkich merytorycznych komisji. Komisja Budżetowa, która obradowała 
w obecności przewodniczących wszystkich innych komisji, przyjęła pozytywną uchwałę. Myśli, 
że to jest ważne. Na wszystkich komisjach głosowanie było jednogłośne za projektami tych 
ważnych dwóch dokumentów, co świadczy o tym, że jako Radni reprezentujący różne opcje 
polityczne, bo są co najmniej cztery opcje w Sejmiku, są zgodni. Budżet województwa śląskiego 
wynosi po stronie dochodów niecałe 3 miliardy 300 tysięcy zł., po stronie wydatków prawie 
3 miliardy 500 tysięcy zł., jest około dwieście sześćdziesiąt milionów deficytu, który ma być 
pokryty z kredytów, ale wszystko wskazuje na to, że w ciągu roku nastąpią dodatkowe dochody, 
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zgodnie z tradycją, z podziałem nadwyżki, więc prawdopodobnie kredytu nie będą pobierali. 
Podkreślił, że budżet województwa śląskiego jest dedykowany wszystkim mieszkańcom 

województwa śląskiego, a następnie przedstawił propozycje zawarte w kilku działach budżetu: 

- Dział Rolnictwo i Łowiectwo - tam są otwarte konkursy, mi~dzy innymi konkurs 
marszałkowski inicjatywa solecka, konkurs dla kół gospodyń wiejskich - po raz drugi 

w ostatnich latach te środki są ustanowione i będą rozprowadzane, także dla tych kół gospodyń 
wiej ski eh, które nie mają osobowości prawnej (po spełnieniu pewnych działań prawno
organizacyjnych), na dożynki wojewódzkie będą środki przeznaczone, na konkurs „Piękna 
Wieś" i inne. Nie są precyzyjnie dedykowane dla potencjalnych beneficjentów, ale gmina, 

mieszkańcy i organizacje mogą korzystać; 

- na Dział Ochrona Zdrowia przeznaczone jest około 10% wymienionego budżetu, te środki 
kierowane są przede wszystkim dla szpitali, które są w zarządzie województwa śląskiego, 
a takich szpitali jest 46, w tym 36 działające jako samodzielne zakłady publicznej opieki 
zdrowotnej , w tym Szpital Wojewódzki w Częstochowie imienia Najświętszej Marii Panny 
1 Szpital Św. Barbary w Sosnowcu, i te szpitale mąją najwięcej środków, 
są wielospecjalistyczne, a służą mieszkańcom całego regionu, w tym Gminie i Mieście 
Koziegłowy; 

- Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego - również około 10% budżetu środków po stronie 
przev,ridywanych wydatków i jest to również kwota duża. Najwięcej z tego przeznaczone jest 
na wspieranie działalności instytucji kultury, któ1ych jest dwadzieścia dwie, a w naszym 
subregionie tylko jeden - Regionalny Ośrodek Kultury, który działa bardzo dobrze, ale też 
w ostatnim czasie udało się doprowadzić do stanu takiego, że samorządowa jednostka kultury, 

jaką jest Filharmonia Częstochowska też będzie współprowadzona przez Województwo 
Śląskie. Z tych dóbr kultury, instytucji dzięki wsparciu samorządu województwa śląskiego 
mieszkańcy mogą korzystać, ale też jest kwota w tym dziale 800 tys. zł na dotacje na kulturę 
realizowaną przez inne pozabudżetowe, poza wojewódzkie jednostki, ery organizacje 
pozarządowe. Na podstawie roku ubiegłego podkreślił, że jest to kwota zdecydowanie za mała, 

dlatego też musimy się starać o to, żeby środków było więcej; 

- nąjwiększym beneficjentem, jeżeli chodzi o działy budżetu jest Dział Transport i Łączność, 
czyli drogi , a nade wszystko mają kompetencje drogi o kategorii wojewódzkiej. W budżecie 
zapisana jest kwota 1,5 mln zł na wszczęcie procesu, czyli projekt obwodnicy Koziegłów. 
To są środki, które trafiąją z budżetu pai1stwa do budż.etu województwa i będą kierowane 
na rozpoczęcie całego procesu tej oczekiwanej obwodnicy. Także droga o numerze 789 -

inwestycja będzie realizowana z budżetu województwa śląskiego od 2024 roku. 

Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że najbardziej nas interesuje droga 789. 

Pan Stanisław Gmitruk nadmienił, że więcej szczegółów na temat tej drogi nie zna. Są jeszcze 
pojedyncze sprawy, o których wie przebywając w terenie, jest jeszcze wiele miejscowości 
i trzeba się również zajmować ich sprawami. Z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
przeprowadzane jest scalanie gruntów rolnych w miejscowości Winowno i proces się kończy. 
Starają się, by dodatkowe pieniądze były, bo zawsze coś trzeba ulepszyć. Jest dużo optymizmu, 
bo niektóre z województw na to bardzo ważne działanie nie wykorzystują środków i będą 
pewne pn:esunięcia i co tam będzie potrzebne, będzie zrobione. Takie są deklaracje. 
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Sądzi, że Pan Burmistrz będzie pamiętał, że Rzeniszów jest bardzo aktywny, coś trzeba zrobić 
z budynkiem wielofunkcyjnym, ale to jest tylko sugestia. Również w Markowicach należy 
zająć się budynkiem po szkole, a był tam na zaproszenie Pana Marka Gruszki i widział 

ten bardzo ładny budynek, który ·wymaga zagospodarowania, czy też żeby jakaś opieka 
zdrowotna w Markoswicach była. Jest to również sugestia, Jest to sprawa mieszkańców, 
bo władzajest samorządowa. 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Stanisław Gmitruk podkreślił, że bardzo sobie cenią 

współpracę z samorządowcan1i, ale także z instytucjami rządowymi. Ważne jest, aby 
przedstawiciele instytucji publicznych, a takim niewątpliwie jest samorząd województwa 
śląskiego , umieli majdować wspólny język , wzajemnie się wspomagać i sugerować, 

co uczynił i wierzy że taka współpraca będzie. 

Jest wielu wspaniałych ludzi na terenie tej gminy, dlatego też trzeba ich docenić i podziękować. 
Samorząd Województwa Śląskiego ma ustanowioną Honorową Odznakę „Za Zasługi dla 
Województwa Śląskiego", składane są wnioski i te wnioski są najczęściej rozpatrywane 

pozytywnie. I takim przykładem jest Pan Krzysztof Sosnowski - Zastępca Oddziału 

Regionalnego Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Częstochowie, któremu zostanie 
wręczona Srebrna Odznak.a Honorowa „Za Zasługi dla Województwa Śląskiego". Podkreślił, 
że jest to najważniejsze odznaczenie samorządowe, zaprosił Panią Przewodniczącą Rady 
oraz Pana Burmistrza do wspólnego swTęczenia Odznaczenia. 

Uroczystego wręczenia Srebrnej Odznaki Honorowej „Za Zasługi dla Województwa Śląskiego 
dokonał Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Śląskiego Pan Stanisław Grnitruk wraz 
z Radną Sejmiku Województwa Śląskiego Panią Beatą Kocik, Przewodniczącą Rady Gminy 
i Miasta Koziegłm,vy Panią Joanna Kołodziejczyk oraz Burmistrzem Gminy i Miasta 
Koziegłuwy Panem Jackiem Ślęczką. 

Po wręczeniu Odznaczenia Pan Stanisław Gmitruk, z okazji zbliżających się świąt Bożego 

Narodzenia i nadchodzącego 2024 roku złożył wszystkim samorządowcom, Sołtysom oraz 
wszystkim mieszkańcom życzenia oraz podziękowania za dobrą współpracę. 

Następnie 7.abrała głos Radna Sejmiku Województwa Śląskiego Pani Beata Kocik, która 
potwierdziła słowa Wiceprzewodniczącego Sejmiku, który skrótowo przedstawił budżet na rok 
przyszły. Podkreśliła, że najważniejsze jest to, by mimo różnic dojść do wspólnego stanoVvi.ska 
w sprawach najważniejszych, a najważniejsi są nasi mieszkańcy i ich sprawy, i wszyscy 
chcemy, by nasze gminy i mia-.ta rozwijały się. Można się różnić, ale najważniejsze, by różnic 
się konstruktywnie i wyciągać wnioski. Zapewniła, że budżet mają stabilny i mają nadzieję, 

że nie hędą musieli pokryć deficytu kredytem, bo kredyty niestety kosztują. Cieszy się, że Pan 
Wiceprzewodniczący wspomniał o środkach, które są dostępne w województwie, ale nie tylko, 
bo mają również środki rządowe. Przez te lata środków było dużo i doskonale wszyscy wiedzą, 
że były to środki z rożnych źródeł i na różne cele, między innymi też na fundusz dróg 
i na wiele innych celów. Dzięki temu, że są te źródła dofinansowania samorządowcy umieją 

je wykorzystywać w dobrym celu. I stąd jest tyle nowych inwestycji w różnych działach. Warto 
również aplikować, bo mamy Regionalny Program Operacyjny Województwa Śląskiego 
i tam jest wiele funduszy do wzi9cia. Gmina Koziegłowy świetnie składa wnioski, więc nie 
musi zachęcać, ale należy to robić dalej, Panu Burmistrzowi podziękowała, za złożony wniosek 
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dla nominowanego do Odznaczenia, a wniosek był piękny, bardzo merytorycznie 

przygotowany, więc Kapituła nie mogłaby inaczej zagłosować. Jest to honorowe Odznaczenie, 

nie idą za tym żadne fundusze, ale czasami warto pracować nie myśląc, że za tym idą finanse. 

Radny Pan Leonard Jagoda nawiązał do wypowiedzi Pana \Viceprzewodniczącego Sejmiku, 

że mamy zagwarantowaną kwotę 1,5 mln zł na wykonanie i zapłacenie dokumentacji 
obwodnicy. Chcielibyśmy jednak jasnej deklaracji, że większe środki na poziomie 200 mln zł. 

będą, bo taka była promesa z Ministerstwa, być może w perspektywie do 2025 roku, 

chcielibyśmy aby czuwanie nad tą kwotą było. 

Pani Beata Kocik wyjaśniła, że zdaje sobie z tego sprawę, ale zawsze należy wydać środki 

na dokumentację i w momencie kiedy wydawane są te środki mocno wierzą w to, że dana 

inwestycja będzie zrealizowana. Z informacji, które posiadana, są podpisane umowy i ma 

nadzieję, że te umowy, jeżeli były podpisane będą realizowane i wierzy że środki na tą 

obwodnicę będą przeznaczone. Myśli, że Pani Europoseł Jadwiga Wiśniewska, która wiele już 

zrobiła dla Gminy i Miasta Koziegłowy, będzie wspomagała to zadanie. Gmina i Miasto 

Koziegłowy ma wiele przyjaciół i osób, które myśli że o to zadbają. Ze strony województwa 

również będą starali się tego pilnować. 

Radna Pani Monika Skrobarczyk prosiła o wsparcie w sprawie remontu drngi wojewódzkiej 
789. Budowa obwodnicy jest bardzo ważna, ale droga 789 wymaga pilnego remontu na całym 

odcinku, a dotyczy to kilku miejscowości. 

Pani Beata Kocik nadmieniła, że wraz z Wiceprzewodniczącym Sejmiku mają następny cel, 

żeby wesprzeć. 

Radny Pan Andrzej Szóstak dodał, że 5 lat temu był wykonany projekt całej drogi - od ronda 

w Lgocie Nadwarcie aż do granicy z Gminą Woźniki. Droga obecnie jest w fatalnym stanie, 

było to wielokrotnie zgłaszane do Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale nigdy nie hyło środków 

na ten cel. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że środki na ten cel były zagwarantowane w budżecie Województwa 

Śląskiego, niemniej jednak droga została oprotestowana i tym sposobem wykonano drogę 791. 

Myśli, że Wiceprzewodniczący Sejmiku Pan Stanisław Gmitruk i Radna Pani Beata Kocik 

dołożą wszelkich starań, aby obszar subregionu był widziany w województwie, i tak się dzieje. 

Natomiast zapisana na rok przyszły w budżecie województwa realizacja drogi 789 dotyczy 
Koziegłów na odcinku: ulica Świętokrzyska j Żarecka, obecnie na etapie przetargów 

do wyboru wykonawców. Podkreślił, że oba samorządy muszą współpracować w zakresie 

obwodnicy, by przełożyła się na zadania województwa śląskiego. Obwodnica Gniazdowa 

i Koziegłów znalazła się po stronie realizacji, ale najpierw należy V.'Ykonać projekt, uzyskać 

pozwolenie na budowę, a jest to trudne w związku z oczekiwaniami, a możliwościami. 

Niemniej jednak ma nadzieję, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla województwa 

śląskiego fundusze przeznaczone na współfinansowanie będą kontynuowane i deklaracje 

zarówno Województwa Śląskiego jak i Ministerstwa znajdą swoje rzeczywiste oblicze, 

a my liczymy na to, że ta perspektywa do roku 2027 ziści się już realizacją tej inwestycji. 
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Pani Beata Kocik zaakcentowała, że nąjważniejsza jest współpraca, a chcą współpracować 

nie tylko dlatego, że jest to ich obowiązkiem jako Radnych Sejmiku Województwa Śląskiego, 
ale i przyjemnością. Bycie radnym polega na tym, żeby dbać przede wszystkim o własny region 

i radni będący radnymi Gminy i Miasta Koziegłowy doskonale o tym wiedzą. 

Na zakończenie swojego v.-ystąpienia Pani Beata Kocik złożyła zebranym życzenia 

na nadchodzące święta Bożego Narodzenia i nadchodzący Nowy Rok 2024. 

Następnie zabrał głos Pan Krzysztof Sosnowski, który podziękował za to szczególne 

wyróżnienie jakim jest Odznaczenie „Za Zasługi dla Województwa Śląskiego". Jako dla 

mieszkańca województwa jest to bardzo duży zaszczyt i dalszy zastrzyk do tego , by jeszcze 

bardziej pracować na rzecz poprawy. Również w KRUS zajmują się poprawą bezpieczeństwa 

pracy rolników. Udało się już pewne rzeczy zrobić, liczba v.-ypadków spadła, niemniej jednak 

dalej będą starali się współpracować zarówno z samorządem jak również z rolnikami 

czy samorządem rolniczym w tym zakresie, by bezpiecze11stwo poprawić. Na nadchodzące 

Święta i Nowy Rok 2024 złożył wszystkim zebranym życzenia. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk podziękowała gościom za przybycie 

na dzisiejszą uroczystą sesję Rady, podziękowała za to, że Kapituła wybrała do Oznaczenia 
mieszkańca naszej Gminy i Miasta. Przede wszystkim jednak podziękowała za współpracę 

w minionych latach. Kończący się budżet 2023 roku jest imponujący, umiemy pisać wnioski 

i skorzystaliśmy z nich maksymalnie. Jesteśmy -vvyróżniającą się Gminą jeżeli chodzi 

o pozyskiwane środki w przeliczeniu na jednego mieszkańca i myśli że w następnych latach 

również nam się to uda. Wyraziła nadzieję, że z pomocą przedstawicieli Sejmiku Województwa 

droga 789 będzie wyremontowana, że obwodnica powstanie i będzie można podziękować 

w przyszłych latach za jej realizację. Również sprawy, o których wspomniał Pan 

Wiceprzewodniczący Sejmiku - o Markowicach o Rzeniszowie i o innych miejscowościach 

w których możemy z wniosków skorzystać - myśli że to się w przyszłości zadzieje , tak jak 

do tej pory. Nasi mieszkańcy to dostrzegają i umieją zobaczyć że można, że nasi pracownicy 

są zdolni do tego, żeby prawie na każdym domu były solary, fotowoltaika, pompy ciepła, 

a ponadto drogi, przedszkola czy żłobek. To się zadziało w ostatnich latach, nasza Gmina 

rozkwitła. Wielokrotnie dziękowała naszym pracownikom za to, że poświęcają równie:,. swój 

prywatny czas na to, by wniosek był dopięty, Panu Burmistrzowi, który wielokrotnie jeździł, 

by dobrze wnioski przedstawić , by wnioski mogły być zrealizowane. 

W imieniu własnym oraz samorządu Gminy i Miasta Koziegłov.,y złożyła przedstawicielom 

Sejmiku Samorządowego Województwa Śląskiego podziękowała za bardzo dohrą współpracę, 
a następnie złożyła życzenia na nadchodzące świ9ta Bożego Narodzenia i Nadchodzący Nowy 

Rok. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że obecnie nastąpi wręczenie nagród 

dla naszych sportowców osiągających wysokie wyniki sportowe. Zgodnie z uchwalonym przez 

Radę Gminy i Miasta Koziegłowy Regulaminem przyznawania nagród za wysokie wyniki 

sportowe, w dniu dzisiejszym nagrody otrzymują: 
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Oliwier Szot 

za zdobycie złotego medalu w kategorii U23 w Mistrzostwach Polski w boksie w dniach 16-21 
października 2023 r. w Pułtusku. 

Nagroda w ·wysokości 2000 zł 

Jak.ub Musialik 

za zdobycie brązowego medalu kolarskich Mistrzostw Polski w jeździe na czas dwójek 
w kategorii U23 Orlik/Młodzieżowiec - nagroda w wysokości 1.000 zł 
oraz 

za zdobycie złotego medalu kolarskich Mistrzostw Polski w jeździe drużynowej na czas 
w kategońi U23 Orlik/Młodzieżowiec 
w dniu 30 września 2023 r., Godziesze Wielkie - nagroda również w W}'sokości 1.000 zł. 

Uroczystego wręczenia nagród za wyjątkowe osiągnięcia sportowe dla Oliwiera Szota i Jakuba 
Musialika dokonali: Przedstawiciele Sejmiku Województwa Śląskiego Pani Beata Kocik 
oraz Pan Stanisław Gmitruk, Przewodnicząca Rady GiM Pani Joanna Kołodziejczyk, Burmistrz 

GiM Pan Jacek Ślęczka oraz Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk. Pogratulowali Nagrodzonym 
osiąganych sukcesów, złożyli życzenia oraz podziękowania za reprezentowanie Gminy i Miasta 
Koziegłowy podczas Mistrzosl w. 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwy w obradach. 

Po przerwie Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie 
głosowania oraz potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 
obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta 
uczestniczy 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, 10 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za" 
(jednogłośnie). 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 
miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym 
za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 

26 października 2023 roku został przyjęty 14 głosami „za" (jednogłośnie ) . 
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Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pan Antoni Bielecki 

2. Pani Jadwiga Balińska 

3. Pani Grażyna Sitek 

Ad. pkt 5 

Pan Antoni Ilielecki przedstaw-ił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok (załącznik nr 11 do protokołu). 

Pani Przewodnicząca zapytała czy Radni będą zabierać głos w tym temacie. 

Głos w dyskusji zabierali: 

Radny Pan Michał Kubalski - głosujemy uchwałę, na większość tematów rozmawiano, 

jednak dochodzi do nietypowej sytuacji, gdzie o pewnych zmianach w budżecie jesteśmy 
powiadamiani wyłącznie za pomocą sms-ów, które nie dochodzą do wszystkich. Brakuje nam 

pewnych wyjaśnień do zmian w budżecie, które nie były procedowane, Komisje odpowiednie 

nie przedstawiały wniosków dot:yczących zmian w budżecie; 

Pani Przewodnicząca Rady zapytała o które kwoty chodzi; 

- Pan Michał Kubalski vv·yjaśnił, że z wiadomości sms, którą otrzymało większość radnych -
dodatkowe zmiany w budżecie 13.800 zł dla OSP Stara Huta na zakup quada z przyczepką; 

- Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, 7,e ten vv11iosek był procedowany jedną sesję wcześniej, 

dla 4 jednostek straży były wnioski. Z tego, co Pani Balińska przedstawiła wszystkie cztery 

vv11ioski przeszły. Na poprzedniej sesji nie było środków żeby można było te wnioski 

na bieżąco zabezpieczyć, więc uzgodniono to wspólnie, na tej sali, że w miarę przypływu 

środków będą te ·wnioski dla poszczególnych ochotniczych straży procedowane. W tym 

miesiącu Pan Burmistrz znalazł kwotę 13.800 zł., więc zostały trzy wnioski, tj. Gniazdów, 

Cynków i chyba Rzeniszów, bo te cztery omawialiśmy na wspólnym posiedzeniu Komisji 

i zostały zaakceptowane. Będą procedowane w grudniu i w styczniu; 

- Pan Michał Kubalski stwierdził, że wnioski były procedowane przez Komisję Społeczną, 

skierowane były do procedowania przez Komisję Społeczną; 

- Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że wnioski procedowane były na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu Komisji; 

- Pan Michał Kubalski nadmienił, ż procedowano na przedostatnim posiedzeniu; 

- Pan Daniel Wróbel dodał, że było to poruszane w dniu 14 listopada br.; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie V.l)rowadzalibyśmy w tym roku żadnych dodatkowych 

środków w dotacje dla ochotniczych straży pożarnych, gdyby nie pozyt:ywnie rozpatrzony 
wniosek przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i naszą intencją jest, 

że w pierwszej kolejności chcielibyśmy, aby te środki były na współfinansowanie w miarę 

możliwości, a czeka jeszcze jednostka OSP Winowno, która z lmln 200 tys. zł. nie v.rydala 
kwoty 21.500 zł, które chcą wykorzystać; 
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- Pani Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że tam były pieniądze gwarantowane, które 

wcześniej były przekazane; 

- Pan Burmistrz poinformował, że również wcześniej OSP Siedlec Duży prosił o możliwość 

v-.,ykorzystania środków i taka zgoda była. Oczekują na środki jednostki, które 

są w kolejności, czyli jednostka OSP Gniazdów, OSP Cynków czy kolejne. Postaramy się, 

aby zabezpieczyć środki w ciągu przyszłego roku budżetowego, bo tego nie da się wydać 

w ciągu tygodnia czy miesiąca, gdzie wchodzą prace budowlane czy remontowe dotyczące 

tychże remiz. Jednostka OSP Stara Huta jak Radni wiedzą, wnioskowała o 20 tys.zł., 

natomiast ostatecznie w montażu finansov-.,ym i w podpisan~j umowie z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska jest to kwota 13.760 zł., a zaokrąglona do kwoty 13.800 zł.; 
- Radny Pan Michał Kubalski podkreślił, że nie mamy w zmianach w budżecie wyjaśnione 

z czego to sfinansujemy - zaciągamy na to kredyt czy znaleźliśmy jakieś wolne środki; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że przy założeniach budżetowych nie zmienia się kwota deficytu; 

- Pan Andrzej Szóstak poinformował, że od półtora miesiąca nie otrzymuje informacji 

o sesjach, o komisjach, o zmianach, nie otrzymał też dzisiejszego sms-a. Nie wie czy to jest 

tylko problem jego telefonu czy grupy, z której jest to wysyłane. Dlatego o tych dzisiejszych 

13 tysiącach nic nie wie. Należało to Radnym przypomnieć we wtorek; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie byłoby propozycji gdyby nie decyzja Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska, a umowa jest w trakcie podpisywania, dlatego też żeby 
w bieżącym roku zamknąć dofinansowanie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska, taki montaż jest niezbędnie potrzebny; 

- Pan Andrzej Szóstak poinformował, ?e nie mają pretensji do tych 13 tysięcy, tylko chodzi 

o przekazanie informacji, jak np. we wtorek przekazana była informacja o Orkiestrze. 

O wiadomości sms której nie ma, \ll;ie pracow11ik biura Rady, wie również o jego problemach 

z komunikacją sms i może to potwierdzić; 

- Pani Przewodnicząca Rady proponowała, by Radny przyszedł jutro do Urzędu GiM i wyjaśnił 
to z pracownikiem, lub należy zmienić telefon; 

n - Pan Andrzej Szóstak v-.,yjaśnił, że to nie jesl wina telefonu, bo jeżeli sms v-.,ysylany jest przez 

pracownika biura Rady indywidualnie, ten sms dociera, natomiast sms z grupy nie dociera; 

- Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do pracownika biura Rady o indywidualny przekaz 

sms do Pana Radnego; 

- Pan Andrzej Szóstak nadmienił, że Radna Pani Monika Skrobarczyk również nie otrzymała 

sms-a; 

- Pan Burmistrz przeprosił za ten sposób informowania i ma nadzieję, że sytuacja która 

zaistniała nie będzie już miała miejsca. Poinformował, że jednostka OSP Winowno czeka 

na podpisanie umov-.,y i na zakup sprzętu; 

- Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że konsultowała się dziś telefonicznie 

z pracownikiem biura Rady i poprosiła, by do Radnych przekazać informację jakie 

dodatkowe środki zostały skierowane, bo Radni mogliby mieć uwagi do niej, że info1macja 

nie jest przekazana. Od pracownika biura Rady uzyskała informację, że do wszystkich 

Radnych taki komunikat dotarł. Nie wie więc dlaczego tak się dzieje; 



11 

- Pani Grażyna Sitek podkreśliła, że sms dotarł w dniu sesji i na chwilę przed sesją. Nie ma 

zastrzeżeń do pracownika biura Rady, ponieważ bardzo rzetelnie zawsze informuje 

o posiedzeniach i wysyła przypomnienia. Natomiast dzisiaj, wysyłanie informacji na chwilę 

przed sesją, to jest niepoważne traktowanie Radnych, bo są to zmiany na dzisiejszą sesję, 

a wiadomość sms była przekazana o 10:03; 

- Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że taką informację telefonicmą otrzymała o godzinie 

I O i zaraz taka informacja z Urzędu GiM wyszła do Radnych; 

- Pan Bunnistrz jeszcze raz przeprosił za zaistniałą sytuację. Poinformował, że miesiąc temu 

cztery wnioski na Komisji Społecznej były procedowane, uzyskały akceptację Komiąii 

Społecmej i uważał, że jeżeli otrzymujemy informacje od jednostki OSP , a było to już po 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miasta we wtorek, że takie środki i taka 

umowa na dofinansowanie będzie dla jednostki OSP Stara Huta, tym bardziej mając 

na uwadze że o 20.000 zł wnioskowała pierwotnie jednostka i środki z.a.akceptowano, 

n a okazuje się że po korekcie dofinansowania jest 13.800 zł . To, że w ostatnich tygodniach 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska rozpatruje takie wnioski, to nic jest winą 
jednostki OSP, praco'w-uików Urzędu czy Burmistrza. Jeżeli Państwo Radni uwazą1ą, 

że ta formuła miałaby być nie zastosowana , to jednostka OSP Stara Huta powinna 

zrezygnować z umowy dotacji; 

- Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że nie chodzi o zrezygnowanie z umowy, tylko o to, że Radni 

są w ostatniej chwili informowani; 

- Pan Daniel Wróbel przypomniał, że było czytane, że cztery wnioski jednostek zaopiniowane 

są pozytywnie; 

Pan Burmistrz poinformował, że są kolejne wnioski, dotyczą środków remontowych, 

modernizacyjnych, a jest końcówka roku; 

- Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że dwa miesiące temu mówiła, że takie wnioski 

do WFOŚ nie powinniśmy brać pod uwagę, to była wówczas cała dyskusja na ten temat. 

Teraz już nie wie jak się zachować, bo obuj ętnie jak postąpi, i tak .i est źle; 

t""i Pan Michał Kubalski nadmienił, że jest zgłoszony problem techniczny, że komunikacja mimo 
że wstała wysłana do wszystkich radnych, to do Pana Andrzeja, Pani Moniki, Pani Grażyny 

i Pana Antoniego nie doszła. Zwraca uwagę, by tego dopilnować; 

- Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że takie sprawy technicme powinny być 

przedstawione przed sesją, a nie móv.,ić o telefonach na sesji Rady; 

Pan BUllllistrz stwierdził, że temat został zasygnalizowany przez Pana Kubalskiego, 

wyjaśniony i ma nadzieję, że pomimo zmian tutaj wprowadzonych po wspólnym posiedzeniu 

Komisji, ta infonnacja jeżeli nie dotarła do wszystkich może przeprosić. Jest to oczyv.,ista 

zmiana, która powinna być wprowadzona i przyjęta, a za tryb może przeprosić, 

że dowiadujemy się, jako współfinansujący w ostatnich minutach, że takie środki 

dofinansowane są dla jednostek. Cztery jednostki z Gminy i Miasta złożyły wnioski; 

- Pan Leonard Jagoda podkreślił, że jest koniec roku i takie gorączkowe działanie musimy 

\\-'Ziąć pod uwag~\ a alternatywą jest to, że możemy się spotykać co dwa tygodnie; 
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- Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że możemy spotykać się nawet co tydzień. Dodała, 
że na poprzedniej Sesji była sprawa nic cierpiąca zwłoki, bo Pan Burmistrz spotkał 

się w Lgocie z mieszkańcami w sprawie zarurowania rowów, a była to kwota 70 tys. zł. 
i na bieżąco procedowaliśmy to z godziny na godzinę i przegłosowaliśmy, bo było 
to w słusznej sprawie dla mieszkańców, i tej miejscowości było to potrzebna; 

- Pan Bunnistrz nadmienił, że ta zmiana, o której wspomniała Pani Przewodnicząca również 
nie była procedowana przez Komisję Gospodarczą Rady Gminy i Miasta; 

Pani Przewodnicząca podkreśliła, że ta zmiana w ogóle nie była procedowana i nikt nie miał 
pretensji, a w tej chwili o 13.800 zł. gdzie były te V\,Tiioski przegłosowane, są spory. 
W przyszłym tygodniu znowu się spotkamy jeżeli będzie taka potrzeba, bo np. przyjdzie 
wniosek i będą posiedzenia co tydzień; 

Pan Burmistrz poprosił o przerwanie tej dyskusji i przejście do głosowania, nadmieniając, 
że takie okoliczności w przyszłości się nie pojawią. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad odczytanym projektem uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 

Uchwala Nr 451/LV/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta została 
przyjęta 11 głosami „za", przy 3 wstrzymujących się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: 
Pan Antoni Bielecki, Pan Michał Kubalski, Pan Andrzej Szóstak). 

Ad. pkt 6 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej (załącznik nr 12 do protokołu). 
Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 452/LV/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 12 głosami „ z.a " przy 2 wstrzymujących się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: 
Pan Michał Kubalski, Pan Andrzej Szóstak). 

Ad. pkt 7 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
(załącznik nr 13 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 453/LV/2023 w sprawie Vvyrażcnia zgody na zawarcie umoVvy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 8 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 

na realizację zadań inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

(załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 454/L V/2023 w sprawie zasad udzielania dotacji na realizację zadań 

inwestycyjnych obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została przyjęta 14 głosami „za" 

(jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjętej jako podstawę obliczenia podatku rolnego (załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

W zv,.iązku z tym, że v,,ystąpiły problemy techniczne w systemie do głosowania 

uniemożliwiające przeprowadzenie głosowania, Pani Przewodnicząca ogłosiła przerwę 

w obradach. 

Po wznowieniu obrad po przerwie, Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że zostały 

wyjaśnione wszystkie sprawy, było techniczne niedomówienie. Jeżeli dwie komisje wcześniej 
akceptują rzeczy, które były wcześniej przegłosowane, po co do tego wracać. Jeżeli jednak jest 

problem, to przecież był c7.as przed sesją, by do tego wrócić. Cieszy się, że sprawa została 

wyjaśniona. 

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały został odczytany, 

Pan Mecenas zwrócił uwagę, że jest błąd w literówce. Poprosiła Pana Mecenasa o wyjaśnienie. 

Pan Sławomir Kania wyjaśnił, że w § 3 projektu uchwały jest napisane „ Uchwała wchodzi 

z życie ... ", a powinno być„ Uchwała wchodzi w życie ... ". 

Uchwala Nr 455/LV/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego została przyjęta 14 głosami „za" Uednogłośnie). 

Ad. pktlO 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt w sprawie uchwalenia Programu Współpracy 

Gminy i Miasta Koziegłov.'Y z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 (załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 
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Uchwala Nr 456/LV/2023 w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Bwmistrzowi, celem przedstawienia 
informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad - na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy od kilku 

miesięcy większość mieszkańców obserwuje remonty i modernizacje na naszych odcinkach, 

obecnie mamy w trakcie remontów dwa odcinki i dzisiaj również odbyło się spotkanie 

z Firmą MDI, ale i również wcześniej, jesteśmy w stałym kontakcie - odcinka od Brudzowic 

do Markowic. Utrudnienia będą do planowanego zamknięcia inwestycji, a planowane jest to 

w drugim kwartale przyszłego roku , czyli najpóźniej, jeżeli nic się nie \\')'darzy 

niepokojącego, do 31 czerwca 2024 roku. Tutaj dochodzi również do pr7.ebudowy 

skrzyżowań, włączeń i mamy nadzieję, że po modernizacji tego odcinka wszystko ~Tóci 

do normy i wszystkie objazdy, ale i utrudnienia z tym związane będą za nami. Poprawa 

bezpieczeństwa, ale i przejezdność oraz włączenia zmodernizowanymi skrzyżowaniami oraz 

całym układem drogowym poprawią bezpieczeństwo nie tylko uczestników ruchu 
podłużnego, ale i poprzecznego, włączającego się w obszar drogi DK 91. Nieco trudniejszą 
sytuację mamy od kilku tygodni na drugim remontowanym odcinku drogi krajowej OK 91, 

a dotyczy to miejscowości Siedlec Duży - Koziegłowy, skrzyżowanie ulica Woźnicka. Tutaj 

są dwie informacje: pierwsza z nich dotyczy skrzyżowania w miejscowości Siedlec Duży 

i dostępu do szkoły dla dzieci i młodzieży ze Szkoły Podstawowej w Siedlcu Dużym. Gmina 

podjęła działania, aby ten dowóz zapewnić i na dzień dzisiejszy jest zapewniony,jeżeli chodzi 

o dojazd i odwóz. Dodatkowo zatrudniona jest osoba, która w godzinach popołudniowych, 

szczególnie dla dzieci starszych, jest w dyspozycji do przejścia dla pieszych na tymże 

skrzyżowaniu. Tutaj też, zarówno Wykonawca - Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad 

uzgodniły że te rozwiązania, które zostały przyjęte b9dziemy odczuwać przez cały okres 

remontu, a skrzyżowanie w Koziegłowach na drodze wojewódzkiej 789 naprzemiennie będzie 
tym potokiem jednokierunkowym przy awaryjnych światłach ostrzegawczych sygnalizacji 

świetlnej; 

w szkole w Lgocie Górnej mieliśmy przyjemność obchodzić uroczystości, zarówno 
przygoto\vując się do odsłonięcia Pomnika jak i uroczystości w intencji Ojczyzny z okazji 

11 Listopada. Pomnik został przyjęty protokołem zdawczo-odbiorczym. Przy punkcie 

uroczystości około Niepodległościov.rych dłużej się nad tym zatrzyma; 

uczestniczył w zakończeniu kolejnej edycji konkursu „Prawda i Kłamstwo o Katyniu" 

organizowanym przez Panią Europoseł Jadwigę Wiśniewską, gdzie zaobserwowano znaczą.cy 

wzrost udziału dzieci i młodzieży w organizowanym konkursie, z czego bardzo 

się cieszy. ,,Zaduszki Katyńskie" odbyły się na Jasnej Górze w Bastionie św. Barbary. 

Jest mu niezmiernie miło, że była to uroczystość o takim charakterze i takiej wadze. Jeden 
z młodych mieszkańców, uczeń Szkoły Podstawowej w Lgocie Górnej , również w ramach 

szkół podstawowych zdobył ogromne wyróżnienie i z tego powodu bardzo się cieszymy; 
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kontynuując wątek niepodległościowy poinformował, że rozpoczęliśmy obchody 
Narodowego Święta Niepodległości w Siedlcu Dużym, przy pomniku Katyńskim, ale i przy 

Pomniku Osób Zamordowanych przez hitlerowców . Podczas mszy te wspomnienia były 
wyjątkowe. Podziękował społeczności szkolnej, Radzie Sołeckiej, jednostce OSP i Księdzu 
Proboszczowi z SiedJca Dużego za przygotowanie uroczystości; 

- Stowarzyszenie, na czele z Panem Leonardem Jagodą podsumo¼'ywało pi9kny projekt 
,, Z Historią Za Pan Brat" , nasze muzeum w Świętej Barbarze jest elementem integracji, 
ale przede wszystkim wielopokoleniowej wymiany i historii Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Projekt ten był kolejnym w cyklu dodanym elementem do pokazywania naszych wartości~ 

- w Gminnej Orkiestrze Dętej działającej przy Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury 
nastąpiła zmiana Kapelmistrza. Wraził nadzieję, że zarówno odchodzący Kapelmistrz jak 
i osoba przychodząca dokonały i dokonąią również wielu ciekawych artystycznych 
pomysłów; 

solary - inwestycja, która ma swój ciąg, ale hardzo krótki, terminowy związany 

z podpisaniem umowy na dodatkowe solary w ilości 115 instalacji na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Poinformował, że rozpoczęły się bardzo pilne i szybkie audyty związane 
z weryfikacją listy osób ubiegających się o te urządzenia. Mamy bardzo krótki okres 

do realizacji, dlatego też prosił, aby osoby które są na liście, które zgłosiły akces i zostały 
zakwalifikowane, aby stan9ły na wysokości zadania, by jak najszybciej przeprov,,..adzić ten 
audyt i dokonać wpłaty własnej i to gwarantować będzie wykonanie tej inwestycji. Wyraził 
nadziejy, że zamkniemy inwestycję z sukcesem dla kolejnych 115 beneficjentów 

w perspektywie mijającej środków unijnych; 

- Fundacja Ekologiczna Centrum Inicjatyw Społecznych - były spotkania w budynku 
w Rosochaczu, również w dniu dzisiejszym na spotkaniu z Sołtysami Centrum Inicjatyw 
Społecznych, realizując kolejny projekt sieciowania potrzeb, ale i również usług osób, które 

chciałyby z tego skorzystać. Taka mapa będzie tworzona; 

- odbył się Zarząd Miejsko-Gminny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych, który 
podsumowywał rok strażacki. Czekają nas dwie uroczystości - zakończenie roku dla 

l'i młodzieżowych drużyn pożarniczych, które odbędzie się na początku grudnia oraz w okresie 
przedświątecznym uroczyste spotkanie Zarządu Miej ska-Gminnego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych; 

- kolejne inwestycje, które dzieją się z naszym udziałem, a dotyczą bardziej Postępu 

tj. realizacja zadania przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Postęp od ronda, 
w piern,szym etapie - zakres i tempo prac dają nam optymistyczne możliwości zakończenia 

zadania w umow11ym terminie; 

- mamy informację, że zlewnie działające na terenie Gminy Koziegłowy mają różne ceny 
za odbiór ścieków dowożonych i z Panem Dyrektorem Polakiem, z Firmą Jurajska 
negocjowali ceny na rok przyszły, a Dyrektor i Zarząd Firmy pozytywnie w negocjacjach 
cenowych postępowali. Ma nadzicj9, że ta niewielka regulacja dotycząca wzrostu cen jest 
najkorzystniejsza ze wszystkich naszych odbiorców z terenu G1niny i Miasta Koziegłowy; 

- Szkoła Podstawowa w Pińczycach jest organizatorem Eliminacji Wojewódzkich 
do Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorsko- Krasomówczego Poezji Grażyna Chrostowskiej 
i w tym roku w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim zakończono eliminacje oraz ogłoszono 
wyniki; 
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- w miejscowości Gniazdów w przededniu święta Odzyskania Niepodległości odbyła 

się wieczornica z okazji 11 Listopada. Podziękował Kołom Gospodyń Wiejskich 

z Gniazdowa i Mysłowa, Radzie Rodziców, Radzie Pedagogicznej , Dyrekcji i uczniom 

szkoły oraz wykonawcom tejże \.Vieczornicy za taki patriotyczny wkład i akcent związany 
z uczczeniem Dnia Niepodległości; 

- równie piękne były uroczystości były w miejscowości Mysłów. Szkoła prowadzona przez 

Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich zorganizowała \.vyjątkową uroczystość, oprócz 
mszy w intencji Ojczyzny miało miejsce poś~ięcenie i odsłonięcie tablicy Golgoty Katynia 

i Smoleńska , wraz z akademią. Było to wyjątkowe wydarzenie spajające te dwa bolesne dla 

Polski wydarzenia; 

- na Rynku w Koziegłowach odbyło się przepiękne śpiewanie hymnu. Podziękował Pani 

Przewodniczącej i Radnym a przede wszystkim Organizatorowi, którym hył Zespół Szkół 

w Koziegłowach wraz z dziećmi i młodzieżą, które zamanifestowały przemarszem 

i odśpiewaniem hymnu na Rynku oraz akademii, która miała miejsce w Miejsko-Gminnym 

Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach. Forma tego przedstawienia zasługuje na uznanie 

i czyni to z należytym szacunkiem; 

kolejne uroczystości związane z tym świętem odbyły się w Lgocie Górnej, gdzie odbyło 

się odsłonięcie i poświęcenie Pomnika Osób Zamordowanych i Wywiezionych w czasie 
drugiej wojny światowej. Pomysłodawcom oraz wszystkim obecnym na tej uroczystości, 

zarówno Panu Konopce oraz wszystkim, którzy przyczynili się do powstania tego Pomnika, 
Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy, Szkole Podstawowej, Parafii i wszystkim obecnym, 

kołom gospodyń wiejskich, Sołtysom, przedstawicielom organizacji pozarządowych, 

ochotniczym strażom pożarnym , orkiestrze serdecznie podziękował . Myśli, że ten kamień 

który został tam postawiony na wieki będzie przypominał o tamtych czasach, ale i również 

wspominał o wartościach patriotycznych . Po mszy był róv-mież program artystyczny, który 

z pewnością wszystkich obecnych ujął za serce. Na Rynku w Koziegłowach, dzięki Radnemu 

Danielowi Wróblowi mieliśmy możliwość przekazania ponad czterystu naszych flag 

państwuwych i jest mu niezmiernie miło, że Stowarzyszenie wraz z Panią Europoseł po raz 

kolejny podjęło piękną inicjatywę promowania tych wartości, wszystkie flagi wręczono 

mies7kańcom i podziękował za ten akcent; 

- kanalizacja sanitarna - odbyło się spotkanie z projektantem, Radni Pan Wojciech Chrapek 

i Pan Daniel Wróbel mogli uzyskać informacje w zakresie projektowania sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowościach Lgota Nadwarcie ul. Nadrzeczna, Lgota Górna ul. Jurajska. 

Mamy nadzieję, że przyjęty wkrótce projekt, a właściwie już budżet na 2024 rok pozwoli nam 
na wprowadzenie zarówno środków z Ładu Polskiego, ale i róv,mież rozpoczęcie inwestycji 

lak, aby obszar Lgoty Górnej i Lgoty Nadwarcia na tych odcinkach, gdzie jest możliwość 

posadowienia kanalizacji sanitarnej był rozpoczęty; 

zakończenie projektowania drogi serwisowej w miejscowości Zabijak - mamy pewnego 

rodzaju trudności z uzyskaniem zgód mieszkańców co do ostatecznej lokalizacji czy zgody 

na przedstawiony kształt. Podziękował Panu Dyrektorowi Polakowi, który przemieszcza 

się z Panem Burmistrzem i podejmują próby uzyskania takich zgód od mieszkańców; 
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- w miejscowości Bukowno mieliśmy przyjemność uczestniczyć w uroczystości obchodzenia 
jubileuszu stu lat urodzin naszej mieszkanki. Wraz Panią Dyrektor GMOPS Agnieszką Kłys 
oraz Dyrektorem Oddziału Regionalnego KRUS W Częstochowie Panem Krzysztofem 

Sosnowskim brali udział w tej uroczystości i w imieniu samorządu Gminy i Miasta 

Koziegłowy złożono Jubilatce wyjątkowe życzenia; 

- Zarząd i Walne Zebranie Związku Pov.riatowo-Gminnego „Jedźmy Razem" - już od końca 
listopada br. związek ten poszerzył się o pov.riat i 11 gmin powiatu zawierciańskiego. 
Związek Powiatowo-Gminny przepięknie wkomponował się w komunikację publiczną 

w naszym subregionie, liczymy, że zarówno gmina Koziegłowy, jak i poszerzony Powiatowy 
Związek uzyska dofinansowanie i będziemy mogli korzystać z komunikacji publicznej. 
Z komunikacją publiczną ·wiążą się z.awsz.e dwie strony- to, że są linie i trasy to jedno, a druga 

sprawa to chcielibyśmy, aby byli również pasażerov.rie. Jest to proces długotrwały, ale przy 
sukcesywnym wdrażaniu i utrzymywaniu tych linii mamy nadzieję, że coraz więcej osób 
będzie podróżowało. Od grudnia po powiecie myszkowskim będą jeździły już pierwsze 
samochody elektryczne, które w dniu wczoraJszym przekazano przewoźnikom 

do eksploatacji; 

- odbył się odbiór drogi Gliniana Góra-Brzeziny, zarówno wykonawca, inspektorzy, 
kierownicy, a przede wszystkim Rada Sołecka i społeczność lokalna spotkali się przy 
odbiorze. Cieszy się, że takimi wnioskami możemy się cieszyć, że te dofinansowania 

są i wchodzą w obszar Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłuwy odbyło się spotkanie robocze, oraz spotkanie 
z mieszkańcami miejscowości Markowice, na których poruszano kilka tematów. Wyraził 

nadzieję, że ustalenia przełożą się na zadania, ale i również na pe'A-11ego rodzaju realizację 
zamierzonych planów związanych z terenem przemysłO'wym; 

- szkoły publiczne - obecna tutaj Pani Dyrektor Bożena Kolasa na bieżąco, wraz 
z pracownikami monitoruje zarówno organizacj9, ale i zamknięcie roku budżetowego, 
przygotowujemy się do proceduralnych rozwiązań dotyczących żłobka i musimy 
przedyskutować kilka obszarów, aby wszystko było zgodne pod względem pra"vnym, 
formalnym. Również analizowana jest sytuacja dowozów uczniów do szkół i mamy nadzieję, 

że pewnego rodzaju trudności, które pojawiają się przy dowozie zewnętrznym, szczególnie 
w kierunku Częstochowy jak najszybciej nam się skończą, żeby ten dowóz był planowy, 

by wszystkie dzieci i młodzież mogły być dobrze i bezpiecznie dowożone; 

- uczestniczył w spotkaniu z okazji Dnia Pracownika Socjalnego, spotkał się z pracownikami 
GMOPS i w imieniu samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy złożył życzenia oraz 

podziękował za kolejny przepracowany rok z mieszkańcami Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Zaprosił wszystkich do ścisłej współpracy z pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej , 
a nie chodzi tutaj o sprawy zlecone, które są na bieżąco realizowane. Pracownicy socjalni 
chcą i działają w terenie i każdy sygnał jest mile widziany, aby żadna osoba samotna 
czy z ograniczeniem, z dysfunkcją, czy trudnościami ekonomicznymi nie pozostała bez 
opieki. Prosił Państwa Radnych i Sołtysów o zwrócenie uwagi i ewentualne podpowiedzi. 

Zmieniają się przepisy, wchodzi tzw. pomoc sąsiedzka lub asystenci. Będziemy na bieżąco 
rozważać wszystkie zgłoszenia i zapewnił, że żadnej osoby w potrzebie nie zostawimy bez 
wsparcia. Złożył podziękowania za współpracę Pani Dyrektor oraz wszystkim pracownikom 

Ośrodka Pomocy Społecznej; 
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- spółdzielnie energetyczne - jest to trudny temat, odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta 
Częstochmvy dotyczące zakładania i funkcjonowania spółdzielni energetycznych, 4 grudnia 

br. na terenie subregionu północnego jest spotkania klastra i ma nadzieję, że będzie coraz 
więcej informacji przy zmieniających się uwarunkowaniach zewnętrznych i będzie to dla nas 

dostępne. Odbyło się spotkanie związane z energią, które z bardzo licznym odzewem zostało 
przyjęte przez mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, a dotyczyło magazynów energii. 
Jeszcze w tym roku będziemy zmuszeni do ogłoszenia konkursu , do konkursu związanego 
z magazynami energii. Ma nadzieję że to spotkanie organizacyjne przybliżyło istotę, czekamy 
na ogłoszenie regulaminu przez Urząd Marszałkowski i damy sygnał mieszkańcom, żeby 
takie wnioski mogli wstępnie składać; 

- odbyło się zebranie członków gmin i powiatów Subregionu Północnego \Vojewództwa 
Śląskiego - podsumowując mijający rok liczymy na to, że kolejny rok to będzie otwarcie 
perspektywy subregionalnej i ha1monogram zarówno środków konkursowych, 
subregionalnych jak i Regionalnego Programu Operacyjnego, że będzie dost9pny również 

(i w nowej perspektywie finansowej dl Gminy i Miasta Koziegłowy; 

n 

- na spotkaniu andrzejkm,vym składał życzenia dla osiemdziesięciolatków Stowarzyszenia 
Emerytów i Rencistów, gdzie zawsze w takich uroczystościach bierzemy udział; 

- w Filharmonii Częstochowskiej odbyło się widowisko muzyczne „Na Całych Jeziorach Ty", 

gdzie nasza Młodzieżowa Orkiestra wystąpiła wspólnie z zaproszonymi artystami i pokazała 
to, co najlepsze, kunszt artystyczny i całą oprawę tego widowiska, które mogliśmy oglądać 
i oklaskiwać. Myśli że wszyscy jesteśmy bardzo dumni, że tych czterdziestu pięciu naszych 
młodych muzyków, a najmłodszy ma osiem lat, może przy niewielkich środkach finansowych 

przepięknie rozwijać swoje pasje i marzenia. To, że wchodzimy w projekty i większe 
V-.'Ydarzenia, to zasługa Stowarzyszenia dla Pi1kzyc , Pani Dyrektor szkoły i wszystkich 
współpracujących, na czele z Kapelmistrzem Panem Wojciechem Pompką.. Możemy temu 
przyklasnąć i w przyszłości chcieć, móc oglądać i podziwiać. Ma nadzieję, że stanie się to już 

na początku przyszłego roku; 

- reprezentował samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy' podczas Jubileuszu 50~kcia 
Międzypuwiatowego Banku Spółdzielczego w Myszkowie , gdzie złożył Zarządowi 

i wszystkim członkom życzenia i podziękowania za to, że ten nasz lokalny bank działający 
również na terenie Gminy i Miasta Koziegło\\-')' służy mieszkańcom w zakresie obrotu 

gotówkowego; 

- spotkanie z mieszkańcami dotyczące programu „Czyste powietrze" - w naszym Urzędzie 

Gminy i Miasta Koziegłowy są osoby, które tym programem zajmują się informacyjnie. 
Natomiast coraz więcej podmiotów gospodarczych zwraca się do nas o udostępnienie im 
możliwości pomocy i wsparcia dla tychże beneficjentów. Nie stawiamy żadnych 

uwarunkowań i żadnych przeszkód, niemniej jednak te spotkania dotyczą podmiotów 
gospodarczych i Gmina i Miasto Koziegłowy w tychże spotkaniach, jako beneficjent, jako 
pośrednik, czy wykonawca nie uczestniczy; 

- odbyło się spotkanie i ma nadzieję, że Pan Sekretarz i komisja Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy będzie procedowała nad pewną zmianą, uchwały o przyznawaniu dotacji dla 
obiektów zabytkowych. Jeden kościół ze związków wyznaniowych zwrócił się z prośbą o to, 
aby taką dotację otrzymać. Z uwagi na to, że jest to obiekt wpisany nie w rejestr zabytków, 

a w ewidencję zabytków, będziemy musieli na początku roku , z komisjami, szczególnie 

z Komisją Społeczną Rady Gminy i Miasta Koziegłowy lym tematem si9 ząjąć; 
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OSP Krusin - zmiana wydzielenia nieruchomości remizy pod budynek, jednostka 
uregulowała stan prawny swojej nieruchomości, niemniej jednak ten budynek stoi w dalszym 
ciągu w częściach na działkach gminnych, które gmina przejęła czy zakupiła na powiększenie 
przestrzeni publicznej i wyraził nadzieję, że dojdziemy do porozumienia; 

podziękował za dzisiejsze uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy oraz za to, 
że utrzymaliśmy podatek rolny na niezmienionym poziomie ; 

Akcja „Zima" - utrzymaniem dróg zajmuje się Zespół Usług Komunalnych , jest w tym 

zakresie kontakt całodobowy , a chcemy by wszystkie drogi na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy były przejezdne. 

Na zakończenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz złożył życzenia Radnym, dzisiejszym 
solenizantom - Panom Andrzejom, podziękował Pani Dyrektor i pracownikom Ośrodka Promocji 
Kultury za dzisiejsze świąteczne akcenty . W Z'Ą.iązku z tym, że do świąt nie planuje się już sesji, 
złożył zebranym oraz wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy życzenia 

na nadchodzące święta Bożego Narodzenia. 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła w dniu 29.11.br., o czym rozmawiano na wspólnym 

posiedzeniu komisji, były przywiezione wnioski, o czym wcześniej dyskutowano, dotarły one do 
Pana Burmistrza., który przekazał je Pani Skarbnik i Pani Skarbnik w dniu dzisiejszym przyniosła 
zmiany do pracownika biura Rady . Wszyscy Radni dostali te same informacje i może 
rzeczywiście nastąpił mały przepływ infom1acji, który dotknął Radnych i niesłusznie skierowano 

pretensje do pracownika biura Rady, za co może w swoim imieniu przeprosić. 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 26 października 2023 r. 

podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady, 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 
- zwołanie wspólnych posiedzeń komisji Rady, które odbyły się w dniach 14 i 28 listopada. 

Do wiadomości Rady Gminy i Miasta vvpłynęły pisma: 

- pismo Towarzystwa Przyjaciół Rzeniszowa o wprowadzenie do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zakazu lokalizowania na terenie Rzeniszowa wszelkiej 

działalności gospodarczej uciążliwej dla mieszkańców oraz zagrażającej utrzymaniu bądź 
odtworzeniu właściwego stanu ochrony środowiska przyrodniczego; 

- prośba o budowę sieci wodociągowej w miejscowości Winowno Młynek; 

- kopia petycji mieszkańców dzielnicy Rosochacz w sprawie budowy boiska sportowego. 
Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna Sesja Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy odbędzie si9 w dniu 28 grudnia br. o godzinie 12,oo z tego względu, że jeszcze 
do końca roku , w ostatnich dniach w roku mogą jeszcze dotrzeć jakieś faktury, dotacje, 
w związku z czym musimy spotkać się na sam koniec tego roku, aby można było ten rok 

bezpiecznie zamknąć. 
Natomiast posiedzenie wspólne Komisji odbędzie się w dniu 19 grudnia br. o godzinie 14,oo. 



Ad. pkt 13 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 14 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 
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Radny Pan Andrzej Szóstak poinformował, że w dniu wczorajszym w miejscowości Lgota 

Mokrzesz , w rejonie skrzyżowania w miejscowości Oczko gdzie jest wybudowana ścieżka 

pieszo-rowerowa wykonawca zdemontował wiatę przystankową, o czym wie Pan Dyrektor 

ZUK . Jest miejsce do oczekiwania po drugiej stronic ulicy, natomiast rodzice pytają jak 

dzieci mają przebywać na przystanku, a jest zima, opady śniegu i deszczu. Jest to 20 letnia 
wiata wymagająca remontu. Zapytał czy byłaby możliwość wyremontowania tej wiaty, bądź 

zakup nowej. Następnie przeprosił pracownika biura Rady, jeżeli coś powiedział nie tak, 

jeżeli wynikło to z jego telefonu, to kupi nowy. Natomiast od półtora miesiąca rozmawiamy 

na ten temat, że coś się dzieje nie tak. Informatycy powinni się tym zająć, żeby informacje 

sms, które dostają na telefony czy na tablety docierały do Radnych, a jeżeli nie, to znowu 

Poczta Polska; 

Radny Pan Antoni Bielecki zabrał głos w sprav.ie dokumentacji ulicy Warszawskiej -

w odpowiedzi na jego interpelację Pan Burmistrz odpisał, że będzie gotowa do 12 grudnia 

tego roku. Pozwolił sobie zadzwonić do panów projektantów, którzy stwierdzili, że b9dzie 

gotowa dopiero we wrześniu 2024 r, a to z tego względu że Gmina zwlekała od marca 

do końca października tego roku z przekazaniem infom1acji o zakresie projektowania 

tej drogi . Zapytał Pana Burmistrza jak to jest. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na powyższe zapytania: 

- zapytanie Pana Antoniego Bieleckiego - Pan Radny uczestniczył przynajmniej w kilku 
spotkaniach , również z Zarządem Dróg Wojewódzkich na tej sali sesyjnej i przez kilka 

miesięcy, może nawet pół roku lub dłużej prowadziliśmy korespondencję między Zarządem 

Dróg Wojewódzkich , Marszałkiem Województwa Śląskiego, a Wykonawcą i ostatecznie 

zdecydowaliśmy, na podstawie ostatnich pism, które przyszły w październiku tego roku , 

gdzie Zarząd Dróg Wojewódzkich narzuca obowiązki realizacji zadania w obn;;bie ulicy 

Woźnickiej , o wyłączeniu tego obszaru projektowania. To nie jest żadna zwłoka, 

a wybranie wersji która jest wybraniem nąjmniejszego zła w tym projektowaniu. Chcieliśmy 

wykonać dokumentację całego projektu, stąd było zwiększ.enie zakresu, stąd był aneks 

przedłużający termin i zwiększający to zadanie, z wykonawcą. Ostatecznie stanowisko jest 

takie, że droga wojewódzka niech się remontuje sama. My będziemy remontować drogę ulicę 

Warszawską; 

Pan Antoni Bielecki podkreślił, że jeżeli będzie to gotowe w miesiącu wrześniu, to nie 

zdążymy złożyć tego zadania do konkursu; 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że zawsze jest 15 sierpień każdego roku, na pewno zdążymy złożyć 

przedmiar, kosztorys i zgłoszenie budowlane; 
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zap)1anie Pana Andrzeja Szóstaka - Pan Burmistrz zwrócił się do Dyrektora ZUK 
z zapytaniem czy ma wiedzę, że wykonawca zdemontował przystanek. 
Pan Zbigniew Polak poinformował, że przystanek został zdemontowany na wniosek 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Myszkowie, w związku z robotami drogowymi. 
Jeżeli jest taka potrzeba i będzie taka decyzja, zakupiony wstanie nowy przystanek lub 

v.-yremonlujemy obecny, który jest w złym stanie. 
Pan Andrzej Szóstak dodał, że w tym miejscu, w którym ten przystanek był, wiata znajdowała 
się na środku ścieżki pieszo-rowerowej i dzwonił w tej sprawie do pov,.,iatu, a po drugiej 

stronie jest teren wybrukowany i w tym miejscu należałoby wiatę zamontować, ale należy 
rozmawiać na ten temat z Powiatem. Jest to na skrzyżowaniu Oczka i Lgoty Mokrzeszy, duża 

liczba dzieci oczekuje w tym miejscu na dowóz do szkoły; 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że na pewno postawiona wiata przez Gminę i Miasto Koziegłowy 
będzie, natomiast musimy uzgodnić miejsce z zarządcą drogi lub z właścicielami gruntów 

prywatnych, pod warnnkiem że v,.,-yrażą zgodę. Uważa, że powinniśmy iść w tym kierunku, 
by te wiaty przystankowe tam gdzie jest zwiększona liczna mieszkańców oczekujących 
na komunikację publiczną, były. Uważa, że ta wiata wróci, ale nie wie czy na to samo 

miejsce. Wiata została zdemontowana na czas remontu. 
Pan Zbigniew Polak ponovvnie wyjaśnił, że wiata została zdemontowana na wniosek 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg. Jeżeli zostanie podjęta decyzja o zmianie miejsca, 
będą to v,.,-ykonywać. Miejsca przystankowe określa uchwała Rady Gminy i Miasta, wi9c 

należy to wpisać. 
Pan Andrzej Szóstak poinformował, że jest umówiony w tej spra\\-ie z pracownikiem Urzędu 

GiM zajmującym się ustaleniem miejsc przystankowych, by wskazać mu proponowane 

miejsce, a należy rozmawiać z zarządcą drogi. 
Pan Burmistrz poinformował, że z przystankami mamy jeszcze jeden problem, co dziś 
wyniknęło. Przystanki w obrębie trasy DK91 również z.ostały zdemontowane przez 
wykonawcę, w zakresie odbudowy, przebudov,.,-y nie przewidziano odtworzenia tychże wiat 

przystankowych i również b9dziemy musieli się zająć tym tematem. 

Pan Damian Cesarz zapytał czy na wszystkich odcinkach. 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że przynajmniej na tych czterech, gdzie zostały zdemontowane, tych 
przystanków wykonawca nie odbudowuje. Mówimy o odcinku realizowanej inwestycji przez 

MDI, czyli tym naszym. 

Pan Wojciech Chrapek poinformował, że z dużym zadowoleniem przyjął infonnację 

o podpisaniu umowy o dofinansowaniu w ramach projektu Maluch Plus i kontynuując dobrą 
passę w obszarze edukacji chciałby, aby Pan Burmistrz zobowiązał swoje służby do złożenia 
wniosku o dofinansowani!! na zajęcia dodatkowe dla uczniów szkół podstawowych. W tym 
roku był już taki nabór, w przyszłym będzie kolejny, Program dedykuje takie zajęcia 
dla uczniów szkół podstawowych, po pandemii, ponieważ dzieci mają problemy z nauką, 
z zakresu zajęć dodatkowych z matematyki i języków obcych. Część rodziców radzi sobie 

z tym wysyłając dzieci na korepetycje, ale nie wszystkich na to stać. To są proste wnioski 
powtarzalne, w stu procentach dofinansowane z Unii Europejskiej, dlatego prosi Pana 

Burmistrza o włączenie wszystkich szkół z naszej Gminy do tego projektu i złożenie 
wniosków w najbliższym naborze i monitorowanie harmonogramu ogłoszonych wniosków. 
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Pan Bunnistrz podziękował Radnemu za czujność. Projektem Maluch Plus już od kwietnia 

zajmujemy się, jeżeli chodzi o finansowanie , mamy dwa moduły do dofinansowania. Jeden 

z nich to inwestycyjny realizowany przez Urząd Gminy i Miasta Koziegłowy, związany 

z budynkiem i wyposażeniem, po części nowo oddawanych bloków pod potrzeby żłobkowe. 

Po uruchomieniu żłobka mamy dwa lata na finansowanie i Pani Dyrektor Bożena Kolasa 

również przepięknie te środki wkomponuje w zajęcia żłobkowe. 

Odnośnie zajęć dodatkowych, o których wspomniał Pana Wojciech Chrapek zapewnił, 

że każdy konkursm,vy wniosek jest przez nas oglądany i o ile tylko pojawią się możliwości, 

takie wnioski będą przez nas składane. Kiedyś był tutaj składany wniosek o strzelnicę 

sportową w Zespole Szkół w Koziegłowach, ale okazuje się, że dofinansowanie rzeczywiście 

jest, Ministerstwo Obrony Narodowej ogłosiło konkurs, ale tylko i wyłącznie dla jednostek, 

w których nie ma strzelnic ogólnodostępnych. Powiat ma dwie strzelnice i nie możemy z tego 

modułu skorzystać. Ponadto Pani Dyrektor Zespołu Szkół jest przeciwna temu, aby taka 
strzelnica pnewnatyczna mogła być zlokalizowana w starej części sali gimnastycznej naszego 

Zespołu Szkół, co przy takiej ilości uczniów, ilości zajęć wychowania fizycznego jest 

niemożliwe. 

Ad. pkt 15 

Wobec v.ryczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady pięćdziesiątej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym 

oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Przypomniała Radnym, że najbliższe posiedzenie wspólne Komisji będzie 19 grudnia br. o godz. 

14,oo. 
Na tym obrady pięćdziesiątej piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziłr 
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Gminy i głowy 
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